



**SECRETARIAT OF THE CONFERENCE ON INTERACTION
AND CONFIDENCE BUILDING MEASURES IN ASIA**

**СЕКРЕТАРИАТ СОВЕЩАНИЯ ПО ВЗАИМОДЕЙСТВИЮ
И МЕРАМ ДОВЕРИЯ В АЗИИ**

№13-1/196emb

The Secretariat of the Conference on Interaction and Confidence Building Measures in Asia (CICA) presents its compliments to the Ministry of Foreign Affairs of the Republic of Kazakhstan and Embassies of the CICA Member States in Ankara, Beijing, Moscow and Nur-Sultan and has the honour to communicate the following.

1. Basic training course on counter-terrorism, scheduled for April 2021 in the Republic of Turkey, will be held from May 24 to May 28, 2021.

2. Basic training course on organized crime investigation techniques, also scheduled for April 2021 in the Republic of Turkey, will be held from May 31 to June 4, 2021.

Due to the pandemic, both training courses will be conducted online.

The updated Concept Papers and the registration forms to the abovementioned courses will be provided a month prior to each event.

The Secretariat avails itself of this opportunity to renew to the Ministry of Foreign Affairs of the Republic of Kazakhstan and Embassies of the CICA Member States the assurances of its highest consideration.

Nur-Sultan, 13 April 2021



**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS
OF THE REPUBLIC OF KAZAKHSTAN
AND
EMBASSIES OF CICA MEMBER STATES
Ankara, Beijing, Moscow, Nur-Sultan**



**SECRETARIAT OF THE CONFERENCE ON INTERACTION
AND CONFIDENCE BUILDING MEASURES IN ASIA**

**СЕКРЕТАРИАТ СОВЕЩАНИЯ ПО ВЗАИМОДЕЙСТВИЮ
И МЕРАМ ДОВЕРИЯ В АЗИИ**

№13-1/196emb

Секретариат Совещания по взаимодействию и мерам доверия в Азии (СВМДА) свидетельствует свое уважение Министерству иностранных дел Республики Казахстан и посольствам государств-членов СВМДА в Анкаре, Москве, Нур-Султане и Пекине и имеет честь сообщить следующее.

1. Учебный курс по базовой подготовке в области борьбы с терроризмом, проведение которого планировалось в апреле 2021 г. в Турции, состоится 24-28 мая 2021 г.

2. Учебный курс по базовой подготовке в области техник расследования преступлений в области организованной преступности, проведение которого планировалось в апреле, состоится 31 мая - 4 июня 2021 г.

Оба учебных курса в связи с пандемией состоятся в онлайн-режиме.

Обновленные Концепции к названным курсам и регистрационные формы для участников будут представлены за 1 месяц до даты проведения.

Секретариат пользуется случаем, чтобы возобновить Министерству иностранных дел Республики Казахстан и посольствам государств-членов СВМДА уверения в своем весьма высоком уважении.

город Нур-Султан, 13 апреля 2021 года

**МИНИСТЕРСТВО ИНОСТРАННЫХ ДЕЛ
РЕСПУБЛИКИ КАЗАХСТАН**

И

**ПОСОЛЬСТВА ГОСУДАРСТВ-ЧЛЕНОВ СВМДА
города Анкара, Москва, Нур-Султан, Пекин**

